
 

 
 

Referat, skolebestyrelsesmøde 18. december 2023 

18.12.2023 kl. 17.00-21.00 – mødet afholdes på Rådhuset, Udvalgsværelse 1, 2. sal. Efterfølgende spisning 
på Bistro, Le Clos  

 

Pkt. 1 – 17.00-17.10 
Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt  
 
Pkt. 2 – 17.10-17.35 
Nyt fra skolens hverdag – herunder ledelse (præsentation af Jesper, ny afdelingsleder), medarbejdere og 
formand 

Ledelse: 
Vi har siden sidst afholdt matematikfaguge afsluttet med tivoli i gymnastiksalen. Her kunne man handle 
med Byhavemønter.  Elevgrupperne har deltaget på forskellige måder. 

Der er afviklet julemarked for hele skolen. Vi overvejer om der skal deles lidt op, da det kan være en 
udfordring for de yngste med den ramme. 

Der har været holdt julefrokost for personalet. Der var 60 tilmeldte. Både CETS og eksterne 
samarbejdspartnere var med. Det var en god og hyggelig aften.  

En ny pædagog til udskolingen. Hanne har erfaring inden for specialområdet. Har sidst været ansat som 
inklusionsvejleder ved Skolen På Islandsbrygge.  

SFO: 
Vi er landet på 2 koordinatorer. En til indskolingen/A-hus og en til Mellemtrin/Udskolingsgruppen.  
Søren R.  for de mindste og Kitt W. for de ældste.  Begge medarbejdere er fra udskolingen, hvilket medfører 
lidt justeringer i denne afdeling. Disse ændringer meldes ud snarest.  

Fodboldholdet har været afsted til fodboldstævne i Fredericia og kom igen hjem med sejr.  

Der er nye elever på vej ind på Byhaveskolen - 1 til mellemtrin og 1 til indskoling.  
Der er opmærksomhed på, at skabe tryghed for børn, forældre og medarbejdere.  

Vi har haft MOLIS på besøg (Autismespecifik pædagogik) 

 
Molis kommer igen på næstkommende personalemøde.   

I foråret har vi lavet psykisk APV. Vi har haft en fin proces, hvor et af de temaer der blev trukket ud, 
handlede om fokus på stress.  
I den forbindelse har vi haft besøg af MINDCAMP, som har en podcast der hedder HjerneRo. De lavede 
oplæg på sidste personalemøde.   

Vi har kirkebesøg i morgen for hele skolen.  

Der udkommer forældrebrev på onsdag, med video.  



 

 
 
Medarbejder: 
Den står på juleaktiviteter i øjeblikket.  
Der er lavet et nyt frikvartersskema, som indeholder forskellige aktiviteter. Dette har skabt et godt overblik 
for eleverne i forhold til at vide, hvad man skal ud til.  

Forperson (Ane) 
Der er siden sidst ikke nyt fra dialogmøderne (Børneungeudvalget, forældre- og 
skoleledelsesrepræsentation, Kathrine og Jonas).  
 
 
Pkt. 3 – 17.35-17.45 
Video i forbindelse med Værdireglesæt ”At være barn på Byhaveskolen” 

 
Pkt. 4 – 17.45-17.55 
Overblik over valg til skolebestyrelsesmedlemmer i foråret  

Valgbestyrelsen nedsat: 
Ane, Christoffer og Vibeke.  
Tidsplan for valg til skolebestyrelsen 2024 gennemgået.  

Der er fælles fokus på værdien af skolebestyrelsens rolle og opgaver, så vi sikrer, at der er mange, der vil 
finde det attraktivt at blive en del af.    

 
 
Pkt. 5 – 17.55-18.00 

Eventuelt 

  


